

إلى: رؤساء المجموعات البرلمانية في الاتحاد البرلماني الدولي

جنيف، 9 تشرين الثاني/نوفمبر 2023

معالي السيدة الرئيسة،  
معالي السيد الرئيس،

يسعدني أن أدعو عضواً برلمانياً شاباً في برلمانكم للانضمام إلى ورشة عمل تدريبية عبر الانترنت للبرلمانيين الشباب حول القيادة والاتصال. وتنظم ورشة العمل التدريبية هذه في إطار سلسلة التمكين للاتحاد البرلماني الدولي، وهي سلسلة من أنشطة بناء القدرات للبرلمانيين الشباب.

وستعقد ورشة العمل التدريبية على منصة الاجتماعات الافتراضية زووم Zoom، على النحو التالي:

- بالنسبة لمجموعة من البرلمانيين الشباب الناطقين باللغة الإنجليزية، ستعقد ورشة العمل في 28 تشرين الثاني/نوفمبر 2023، من الساعة 14:00 ولغاية الساعة 17:00 بتوقيت وسط أوروبا.
  - بالنسبة لمجموعة من البرلمانيين الشباب الناطقين باللغة الفرنسية، ستعقد ورشة العمل في 29 تشرين الثاني/نوفمبر 2023، من الساعة 14:00 ولغاية الساعة 17:00 بتوقيت وسط أوروبا.
- وإن ورشة العمل متاحة حصرياً لأصغر أعضاء البرلمان دون سن الـ 45 عاماً.

وُرجى منكم ترشيح برلماني شاب واحد للمشاركة في ورشة العمل الإنجليزية في 28 تشرين الثاني/نوفمبر أو ورشة العمل الفرنسية في 29 تشرين الثاني/نوفمبر.

ويرجى أخذ العلم أن عدد المشاركين سيقصر على 30 برلمانياً شاباً كحد أقصى لكل ورشة عمل، مع تخصيص أماكن على أساس أسبقية الحضور. ومع ذلك، إذا تم تلقي عدد كبير من التسجيلات، فستعقد مجموعة أخرى من ورش العمل في العام 2024.

وتجدون مرفق طيه مذكرة توضيحية، ويمكن للمشاركين التسجيل عبر إحدى الروابط الإلكترونية التالية:

المجموعة الناطقة بالإنجليزية:

[https://us06web.zoom.us/meeting/register/tZcsduorD0sG938ULHeBl\\_DH\\_xDa9cZiXsL](https://us06web.zoom.us/meeting/register/tZcsduorD0sG938ULHeBl_DH_xDa9cZiXsL)

(مرفق رقم 1)

المجموعة الناطقة بالفرنسية:

<https://us06web.zoom.us/meeting/register/tZArd6srj4vGd24e4tKb2B3RmeVHLhVp6v7>

وإنني أتطلع إلى الاستماع إليكم والترحيب ببرلماني شاب من برلمانكم في ورشة العمل التدريبية هذه.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

(التوقيع)

مارتن تشونغونغ

الأمين العام





سلسلة التمكين للبرلمانيين الشباب  
ورشة عمل تدريبية عبر الإنترنت حول القيادة والاتصال

افتراضية، 28 – 29 تشرين الثاني/نوفمبر 2023

مرفق رقم 1  
التسجيل

سلسلة التمكين  
للبرلمانيين الشباب



سلسلة التمكين للبرلمانيين الشباب - ورشة عمل حول القيادة والاتصال



التاريخ 26 تشرين الثاني/نوفمبر 2023

الشهرة*	الاسم*
<input type="text"/>	<input type="text"/>
	البريد الإلكتروني*
	<input type="text"/>
	العمر*
	<input type="text"/>
	الجنس*
	<input type="text"/>
	البلد*
	<input type="text"/>
	برلمان الوفد*
	<input type="text"/>
	المجلس*
	<input type="text"/>
	المنصب*
	<input type="text"/>

ستتم مشاركة المعلومات التي تقدموها عند التسجيل مع صاحب الحساب، والمضيف، ويمكن استخدامها ومشاركتها وفقاً لشروط وسياسة الخصوصية.

تسجيل





Inter-Parliamentary Union  
For democracy. For everyone.

Office of the Secretary General

T +41 22 919 41 50      Chemin du Pommier 5  
F +41 22 919 41 60      Case postale 330  
E [postbox@ipu.org](mailto:postbox@ipu.org)      1218 Le Grand-Saconnex  
[www.ipu.org](http://www.ipu.org)      Geneva – Switzerland

To: Presidents of IPU Groups

Geneva, 9 November 2023

Dear Madam President,  
Dear Mr. President,

I am pleased to invite a young member of your Parliament to join an online training workshop for young parliamentarians on Leadership and Communication. This training workshop is organized within the framework of the IPU's Empowerment Series, a series of capacity-building activities for young parliamentarians.

The training workshop will take place on the Zoom virtual meeting platform, as follows:

- For an English-speaking group of young MPs, the workshop will take place on 28 November 2023, from 14:00 to 17:00 CET
- For a French-speaking group of young MPs, the workshop will take place on 29 November 2023, from 14:00 to 17:00 CET.

The workshop is open exclusively to the youngest members of parliament, under age 45.

You are kindly invited to nominate one young MP to take part in either the English workshop on 28 November or the French workshop on 29 November.

Please note that the number of participants will be limited to a maximum of 30 young MPs per workshop, with places allocated on a first-come, first-served basis. However, if a large number of registrations is received, another set of workshops will be held in 2024.

A concept note is enclosed, and participants can register at one of the following links:

English-speaking group: [https://us06web.zoom.us/meeting/register/tZcsdu-orD0sG938ULHeBI\\_DH\\_xDa9cZiXsL](https://us06web.zoom.us/meeting/register/tZcsdu-orD0sG938ULHeBI_DH_xDa9cZiXsL)

French-speaking group: <https://us06web.zoom.us/meeting/register/tZArd-6srj4vGd24e4tKb2B3RmeVHLhVp6v7>

I look forward to hearing from you and to welcoming a young parliamentarian from your Parliament to this training workshop.

Yours sincerely,

Martin Chungong  
Secretary General



## Empowerment Series for young parliamentarians

### Empowerment Series - Communication and Leadership Workshop

Date & Time      Nov 28, 2023 15:00 in [Etc/GMT-2](#)



**First Name\***

**Last Name\***

**Email Address\***

**Age\***

**Gender\***

**Country\***

**Delegation parliament\***

**Chamber\***

**Position\***

Information you provide when registering will be shared with the [account owner](#) and host and can be used and shared by them in accordance with their Terms and Privacy Policy.

[Register](#)